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Conceptverslag van de openbare vergadering van het algemeen bestuur van Recreatieschap 
Twiske-Waterland, gehouden op 6 december 2018 in het gemeentehuis van Landsmeer 
 
Aanwezig 
Mevrouw S. Groenewoud - Gemeente Amsterdam (voorzitter) 
De heer D.J. Butter - Gemeente Beemster (bestuurslid) 
De heer H. Schütt - Gemeente Edam-Volendam (bestuurslid) 
De heer R. Quakernaat - Gemeente Landsmeer (vicevoorzitter) 
De heer N.H.W. Bonenkamp - Gemeente Oostzaan (plaatsvervanger) 
De heer M.T.A. Hegger  - Gemeente Purmerend (bestuurslid) 
De heer B.J. ten Have - Gemeente Waterland (bestuurslid) 
De heer J. Schalkwijk  - Gemeente Wormerland (bestuurslid) 
De heer K. Rood - RNH (programmamanager) 
De heer J. Gilliam - RNH (directeur) 
De heer H.G. Rolleman - RNH (manager programmasturing) 
De heer D. Wals - RNH (locatiebeheerder) 
Mevrouw K.J. Kok - RNH (verslaglegging) 
 
Afwezig 
De heer A. Tekin - Provincie Noord-Holland (bestuurslid) 
Mevrouw S. Munnikendam - Gemeente Zaanstad (bestuurslid) 
De heer R.J. Monen - Gemeente Oostzaan (bestuurslid) 
 

1 OPENING 
 
Voorzitter, mevrouw Groenewoud, opent om 15:10 uur de openbare vergadering en heet de 
aanwezigen welkom. Bericht van verhindering is ontvangen van de heer Tekin en mevrouw 
Munnikendam. De heer Bonenkamp vervangt de heer Monen.  
De agenda wordt aangepast. Agendapunt ‘Welcome to the Future’ van de besloten 
vergadering wordt behandeld in de openbare vergadering; zonder de bijlage omdat deze 
concurrentiegevoelige informatie bevat. In verband met de aanwezigheid van insprekers op dit 
onderwerp, wordt dit agendapunt als eerste besproken. De gewijzigde agenda wordt 
vastgesteld. De heer Tekin heeft zijn opmerkingen aan de voorzitter doorgegeven. 
 
 

1a TWISKE WELCOME TO THE FUTURE 
 
Inspraak van de heer Tan, voorzitter ‘Hart voor het Twiske’: 
De voorzitter geeft het woord aan de heer Tan over ‘Welcome to the Future’. Hij heeft 
vernomen dat de organisator van het festival wil door ontwikkelen naar een meerdaags festival 
en hiervoor een nieuwe overeenkomst voor 10 jaar wil afsluiten. De heer Tan roept het bestuur 
op, bij haar besluit de natuurdoelen van met name Natura 2000 en de NNN te betrekken. Hij 
vraagt om waarborging van de balans tussen natuur en recreatie.  
Hij betoogt dat de beoogde uitbreiding een zwaardere belasting en langere, grotere verstoring 
geeft van het gebied door de op- en afbouw van meer materieel en een grotere in- en uitstroom 
zijn van bezoekers.  
Hij geeft aan dat de provincie een ecologische verkenning heeft laten uitvoeren. en dat 
geconcludeerd is dat nieuwe recreatieve ontwikkelingen op dit deel van het gebied minder 
wenselijk zijn. Hij is van mening dat ook gekozen kan worden voor een ander (kleinschaliger) 
eendaags festival en merkt op dat verblijfsrecreatie verboden is op grond van het 
bestemmingsplan.  
Verder acht de heer Tan het mogelijk dat het recreatieschap belastingplichtig wordt voor de 
vennootschapsbelasting waardoor extra kosten ontstaan. ‘Hart voor het Twiske’ pleit voor 
expliciete natuurdoelen die zijn gebaseerd op het beheerplan Natura 2000, de ‘Werkelijke 
Kenmerken en Waarden’ en de ‘definitieve ecologische verkenning’ van de provincie en vraagt 
duidelijke keuzes te maken qua recreatie en de gewenste recreatie met duidelijke 
randvoorwaarden te benoemen. Gevraagd wordt om het gebied te bekijken in samenhang met 
andere gebieden, niet alleen in zones maar probeer er een samenhangend gebied van te 
maken. De stichting vindt dat de zonering mag niet bepalend zijn.  
De voorzitter bedankt de heer Tan.  
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Inspraak van de heer Meijer namens ‘Welcome to the Future’. 
De heer Meijer deelt mee dat voorafgaand aan deze vergadering een persbericht is verstuurd 
met de mededeling dat organisator ID&T heeft besloten om uitbreiding van ‘Welcome to the 
Future’ uit te stellen tot 2020. Hij heeft dat gedaan in overleg met de gemeente Landsmeer, 
provincie Noord-Holland, het Algemeen bestuur van het recreatieschap en andere 
belanghebbenden, waaronder de stichting ‘Hart voor het Twiske’. Hij voegt hieraan toe dat 
ID&T meer tijd wil nemen voor de toetsingsprocedure van provincie. Hij geeft aan dat het in 
ieders belang is dat de toetsingsprocedure van de provincie zorgvuldig verloopt. Er zal meer 
onderzoek, overleg en inspraak plaats moeten vinden. ID&T is van mening dat naast de 
zorgvuldigheid ook het lokale draagvlak van groot belang is.  
De voorzitter bedankt de heer Meijer. 
 
De heer Ten Have vraagt naar de duur van op- en afbouw bij een meerdaags evenement. De 
heer Meijer antwoordt dat die niet afwijkt van de op- en afbouw bij een eendaags festival. 
 
De voorzitter meldt dat bij meerdaagse evenementen een natuurtoets plaatsvindt en dat aan 
de kaders die gesteld worden voldaan moet worden. Zij voegt hieraan toe dat mede door de 
nieuwe samenstelling van het Algemeen Bestuur het belangrijk is dit proces gezamenlijk en in 
goed overleg te doorlopen. 
Er wordt een leespauze ingelast om het voorstel ‘Welcome to the Future’ door te nemen omdat 
niet alle leden de stukken voor de besloten vergadering gezien. 
 
Het algemeen bestuur besluit onder voorwaarden dat voldaan wordt aan de natuurtoets 
van de provincie en aan de kaders die gesteld worden: 
1. Een nieuwe meerjarenovereenkomst met ID&T af te sluiten voor de jaren 2020 tot en 

met 2029 voor de organisatie van het evenement ‘Welcome to the Future’; 
2. De directeur van Recreatie Noord-Holland (RNH) of diens plaatsvervanger te 

machtigen de betreffende overeenkomst namens het recreatieschap te onder-
tekenen; 

3. Een bedrag van € 75.000 te onttrekken aan de Algemene Reserve ten behoeve van 
het verbeteren van de campingterreinen. 
 

 
2 PRESENTATIE METROPOLITAAN LANDSCHAP  

(De integrale opgave voor het landschap in de MRA) 
 
De heer Bos (programmamanager Landschap, provincie Noord-Holland) meldt dat er acht 
gebiedsateliers zijn georganiseerd, waarbij per deelregio terreinbeheerders aan deelnemen. 
Recreatie Noord-Holland vertegenwoordigt de recreatieschappen. De deelnemers aan de 
gebiedsateliers worden nauw betrokken bij de aanpak van de opgave. In januari/februari 2019 
wordt in opdracht van de MRA een verkenning uitgevoerd die met alle stakeholders besproken 
wordt. Dit moet bouwstenen opleveren voor een gezamenlijk investeringsprogramma voor het 
Metropolitane landschap, afstemming van de omgevingsvisies van de MRA-partners etc. Na 
de Statenverkiezingen wordt in april/mei 2019 een bijeenkomst voor raads- en statenleden 
georganiseerd om hen mee te nemen in de uitkomsten van de gebiedsateliers. In de zomer 
van 2019 zal de MRA zich richten op het uitwerken van een financieel instrumentarium op 
basis van de uitkomsten van verkenning.  
De heer Bos zal de MRA grenzen die in de presentatie zijn opgenomen nog checken. 
 
De voorzitter deelt mee dat de leden van het algemeen bestuur op de hoogte worden 
gehouden over de voortgang van het proces van de MRA. 
 
PRESENTATIE LANDSCHAPSVISIE AMSTERDAM 
(Stand van zaken november 2008) 
 
De voorzitter verzorgt de presentatie van de stand van het proces op weg naar een 
landschapsvisie van de gemeente Amsterdam. Ze schetst de verhouding tot andere lopende 
trajecten, de problemen en uitdagingen waarmee de gemeente te maken heeft bij grote en 
urgente vraagstukken.  
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Genoemd worden: Toenemende druk door verstedelijking, het verduurzamen van de  
landbouw, bodemdaling van de veenweiden, achteruitgang van de biodiversiteit, 
energietransitie, klimaatverandering en toerisme. Die opgaven, ambities en uitdagingen 
schuren. Amsterdam zoekt de samenwerking op voor ontwikkeling tot een gedragen 
landschapsvisie.  
 
De heer Hegger vindt het belangrijk om gezamenlijk en gelijkwaardig dit proces in te gaan en 
zeker ook de natuurwaarden in het vizier te houden waaronder Natura 2000 en de NNN. De 
voorzitter geeft aan dat zij hoopt op het vertrouwen van de bestuursleden in dit proces en dat 
de landschapsvisie zeker niet als oplegmemo dient.  
 
De heer Schütt vindt dat de landschapsvisie een goede onderlegger is voor de toekomst.  
 
 

3 SAMENSTELLING - AANWIJZING (VICE)VOORZITTER EN DB LEDEN 
 
De voorzitter legt uit dat in de voorbereiding van het voorstel contact is geweest met een aantal 
leden van het algemeen bestuur. Zij gaat in op de rolverdeling tussen algemeen en dagelijks 
bestuur: in het algemeen bestuur vinden inhoudelijke discussies plaats en het dagelijks bestuur 
zorgt voor de agendavorming voor het algemeen bestuur. Het voorstel voor samenstelling van 
het dagelijks bestuur is gebaseerd vertegenwoordiging van grote en kleine gemeenten en 
geografische spreiding. Daarbij is rekening gehouden met de som van de gewogen stemmen, 
genoemd in de Gemeenschappelijke regeling.  
 
De heer Rood licht toe dat per abuis een advies van de adviescommissie in het voorstel is 
opgenomen. 
  
De heer Bonenkamp deelt mee dat de gemeente Oostzaan niet instemt met de voorgestelde 
samenstelling van het dagelijks bestuur. Hij is van mening dat een Oostzaanse bestuurder een 
belangrijke inhoudelijke en praktische rol kan spelen binnen het dagelijks bestuur, niet in de 
laatste plaats omdat het Twiske voor het grootste deel op Oostzaans grondgebied ligt. 
Daarnaast geeft hij aan dat de heer Monen niet is benaderd om het voorstel te bespreken. Hij 
stelt voor om een discussie te voeren en te bekijken welke varianten mogelijk zijn in de 
toekomst. 
 
De heer Hegger is van mening dat zitting in het dagelijks bestuur niet afhankelijk moet zijn van 
de grote van de grondpositie, maar dat een gelijkwaardige spreiding belangrijk is.  
 
De heer Quakernaat stemt in met het voorstel en vindt dat een evenwichtige verdeling van de 
regio recht doet aan het hele gebied. 
 
De heer Ten Have stemt in met voorstel en vindt dat wederzijds vertrouwen en samen 
optrekken zeker belangrijk is kijkt vooral naar de toekomst.  
 
De voorzitter stelt voor om in te stemmen met het voorstel met de kanttekening dat zij een 
gesprek zal voeren met andere leden van het algemeen bestuur om de bezwaarpunten die bij 
de gemeente Oostzaan liggen te bespreken.  
 
De heer Bonenkamp deelt nogmaals mee niet in te stemmen met het voorstel. Hij beaamt dat 
geografisch spreiding belangrijk is, maar vanwege de binding met het Twiske de gemeente 
Oostzaan een rol in het dagelijks bestuur zou moeten hebben. De gemeente Oostzaan stemt 
niet in met het voorstel.  
 
De heer Schütt stemt in met voorstel en steunt het voorstel om een gesprek met de gemeente 
Oostzaan te voeren.  
 
De heer Schalkwijk vraagt naar de reden van deze selectie. De interim-voorzitter deelt mee 
dat het dagelijks bestuur uit minimaal 4 leden moet bestaan en dat gekozen is voor een 
verdeling zoals aangegeven bij haar inleiding. 
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De heer Butter stemt in met het voorstel. 
 
De provincie heeft schriftelijk laten weten in stemmen met het voorstel. 
 
Het algemeen bestuur gaat akkoord met het voorstel onder de voorwaarden dat nader 
overleg plaatsvindt met de gemeente Oostzaan over een rol in het dagelijks bestuur en 
dat terugkoppeling plaatsvindt in de eerstvolgende vergadering van het algemeen 
bestuur:  
1. Kennis te nemen van de nieuwe samenstelling van het algemeen bestuur; 
2. Mw. Groenewoud aan te wijzen als voorzitter; 
3. Dhr. Quakernaat aan te wijzen als vicevoorzitter; 
4. Mw. Groenewoud, dhr. Quakernaat, mw. Munnikendam en dhr. Butter aan te wijzen 

als leden van het DB. 
 
 

4 CONCEPTVERSLAG OPENBARE VERGADERING ALGEMEEN BESTUUR 28 JUNI 2018 
 
Het algemeen bestuur besluit het verslag ongewijzigd vast te stellen met dank aan de 
notulist. 
 
NAAR AANLEIDING VAN: 
 
Pagina 1, presentatie Beheerplan Twiske 
Op de vraag naar de status meldt de voorzitter dat het een presentatie betrof en dat er nog 
geen besluit is genomen over het beheerniveau.  
Zij stelt tevens voor om de initiatiefnemers van Amsterdam Wetlands uit te nodigen om een 
presentatie te geven. 
 
Pagina 4, 9d: Stand van zaken Staatsbosbeheer 
De heer Bonenkamp vraagt naar de stand van zaken van de gesprekken die de provincie voert 
met Staatsbosbeheer. Bij afwezigheid van de provincie deelt de voorzitter mee dat op dit 
moment nog niets te melden is. 
 
De heer Ten Have stelt voor om een kort actiepuntenlijst en aan het conceptverslag toe te 
voegen. 
 
 

5 INGEKOMEN STUKKEN  
 
De voorzitter stelt voor om de correspondentie tussen de provincie en Recreatie Noord-Holland 
inzake modernisering recreatieschappen voor kennisgeving aan te nemen en de provincie te 
verzoeken de stand van zaken in de volgende vergadering van het algemeen bestuur te 
vermelden. De heer Hegger is van mening dat de provincie hierin zo snel mogelijk een besluit 
dient te nemen. Hij zou het op prijs stellen als de provincie het algemeen bestuur voortaan 
eerder informeert en op de hoogte houdt van de verdere ontwikkelingen. De heer Schütt sluit 
zich hierbij aan en spreekt uit, de gang van zaken te betreuren en dat de provincie bij het 
afhechten, de bestuurlijke weg dient te volgen.  
 
De voorzitter deelt mee dat dit onderwerp voor de eerstvolgende vergadering van het 
algemeen bestuur wordt geagendeerd.  
 
Het algemeen bestuur besluit het overzicht van ingekomen stukken voor kennisgeving 
aan te nemen 
 
 

6 VERORDENING FINANCIEEL BEHEER 
 
De voorzitter deelt mee dat de provincie instemt met het voorstel.  
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Artikel 4 punt 2. De heer Ten Have merkt op dat met het vaststellen van de begroting de 
totale lasten en de totale baten de suggestie wordt gewekt dat verschuiving mogelijk is. 
Artikel 5 punt 3 De heer Ten Have stelt voor om toe te voegen dat per deelprogramma in de 
tussentijdse rapportage afwijkingen boven de 10% met een ondergrens van €  5.000,- worden 
toegelicht. De heer Gilliam voegt toe dat dit de werkwijze is.  
 
De heer Schalkwijk vraagt of de tolerantiegrenzen van de accountantsdienst zijn 
aangehouden. De heer Rood antwoordt dat de nota in samenwerking met de 
accountantsdienst is opgesteld en dat voldaan wordt aan de gestelde regels. Hij voegt hieraan 
toe dat de verwoording van de nota nog aangepast wordt naar aanleiding van recent gemaakte 
opmerkingen, maar dat dit niet van invloed is op de inhoud van de nota. 
 
De heer Schalkwijk wil graag dat een risicoparagraaf wordt toegevoegd aan de nota. 
De voorzitter stelt voor bij de aanpassing van de artikel 12: de paragrafen, de risicoparagraaf 
te noemen.  
 
Het algemeen bestuur besluit de herziene Verordening financieel beheer 
Recreatieschap Twiske-Waterland vast te stellen onder de voorwaarden dat een 
risicoparagraaf wordt toegevoegd aan artikel 12 van het voorstel. 
 
 

7 NOTA RESERVES EN VOORZIENINGEN 
 
De provincie stemt niet in met het voorstel. Zij stelt voor om binnen het algemeen bestuur een 
keuze te maken over de hoogte van de reserves. Dit dient gekoppeld te worden aan de visie 
waarin ook het beheerniveau wordt meegenomen. De heren Schalkwijk, Hegger, Bonenkamp 
en Ten Have sluiten zich aan bij het opmerkingen van de provincie.  
 
De heer Quakernaat stemt in met het voorstel. 
 
De voorzitter deelt mee dat de gemeente Amsterdam graag keuzes wil maken over de 
gewenste inzet en hoogte van de reserves en wil dat koppelen aan de visie. Om in de pas te 
blijven met de begrotingsbehandeling, is een discussie over de visie nodig in het voorjaar. Hoe 
gaan we om het beheerniveau en met de reserves kan daarom niet wachten tot juni . Zij stelt 
voor de nota vast te stellen, onder de voorwaarde dat met spoed de visie wordt vastgesteld en 
dit in een extra vergadering in maart te doen.  
De vergadering stemt daarmee in.  
 
Het algemeen bestuur besluit met inachtneming van de opmerking “dat er nog 
wijzigingen kunnen plaatsvinden naar aanleiding van de besluitvorming over de visie in 
de extra vergadering in maart 2019:  
 
Voor LANDSCHAP WATERLAND 
1. Voor Waterland geen consequenties in de begroting; 
 
Voor TWISKE: 
2. De nota reserves en voorzieningen Recreatieschap Twiske-Waterland vast te stellen; 
3. Het beheerplan Het Twiske vast te stellen; 
4. Het huidige beheerniveau (gemiddeld niveau B tot A/B), zoals naar voren gekomen 

uit de beheerscan van bureau Cyber en weergegeven in het beheerplan en 
nulmeting, als gewenst beheerniveau vast te stellen; 

5. Indien het voorgestelde ambitie- en visieproces leidt tot veranderingen in het 
gewenste beheerniveau op dat moment te besluiten over aanpassing van het 
beheerniveau en de financiële consequenties; 

6. Een Voorziening Groot onderhoud in te stellen; 
7. De Bestemmingsreserve investeringen (ca € 696.000 ultimo 2018) op te heffen; 
8. Ten behoeve van planmatig onderhoud € 200.000 uit de Bestemmingreserve 

investeringen te bestemmen voor de vorming een buffer voor de Voorziening Groot 
onderhoud, de jaarlijkse dotaties komen uit de exploitatie; 

9. Het resterende bedrag (ca € 496.000) toe te voegen aan de Algemene reserve; 
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Algemeen: 
10. Geen rente aan reserves en voorzieningen toe te rekenen. 
 
 

8 NOTA ACTIVEREN, WAARDEREN EN AFSCHRIJVEN 
 
Het algemeen bestuur besluit  
1. De nota Activeren, waarderen en afschrijven Recreatieschap Twiske-Waterland vast 

te stellen; 
2. Dat de investeringen bij de begroting van dat jaar aan het algemeen bestuur worden 

voorgelegd ter besluitvorming met verzoek het krediet voor de betreffende 
investering beschikbaar te stellen. 

 
 

9 NAJAARSNOTITIE 2018 
 
Het algemeen bestuur besluit de Najaarsnotitie Twiske 2018 en de Najaarsnotitie 2018 
Landschap Waterland vast te stellen. 
 
 

10 GEBIEDSPLAN 2019/KADERNOTA 2020 
 
De voorzitter stelt dat de visie ook gekoppeld moet worden aan dit voorstel. 
De vergadering ondersteunt het pleidooi van de heer Butter om de kadernota 2021 vóór het 
zomerreces in 2020 aan de orde te stellen in het algemeen bestuur, omdat er dan meer ruimte 
is voor discussie. Hij stelt voor om de planning & control cyclus van de gemeenten te hanteren.  
 
Het algemeen bestuur besluit “met inachtneming dat er nog wijzigingen kunnen 
volgen”: 
1. Het gebiedsplan 2019 Twiske en het gebiedsplan 2019 Landschap Waterland vast te  
2. De volgende financiële uitgangspunten, zoals beschreven in het gebiedsplan, vast 

te stellen: 
3. De kosten in de programmabegroting 2020 indexeren en de participantenbijdrage 

indexeren met de consumentenprijsindex van het Centraal Bureau voor de Statistiek 
(CBS) conform de gemeenschappelijke regeling;  

4. Het gebiedsplan te gebruiken als basis voor de begrotingswijziging 2019; 
5. Eventuele aanvullende besluitvorming in de najaarsronde op te nemen in de 

begrotingswijziging 2019. 
 
 

11 VERLENGING RAAMCONTRACT RNH 2019-2020 
 
De provincie stemt niet in met besluitpunt 10. De provincie wil graag een nadere onderbouwing 
om de bezetting van RNH in relatie tot omgevingsmanagement te versterken met 3000 uur per 
jaar en de directie van RNH op te dragen bij de begrotingswijzigingen voor 2019 een 
verdelingsvoorstel per recreatieschap aan de schapsbesturen voor te leggen. De heer 
Quakernaat en de voorzitter sluiten zich hierbij aan. 
 
De heer Butter sluit zich aan bij de opmerking van de provincie en voor wat betreft punt 4, de 
halfjaarlijkse rapportage over de voortgang, wil hij graag de mogelijkheid hebben om te kunnen 
sturen. De heer Hegger en de heer Bonenkamp sluiten zich hierbij aan. 
  
De heer Ten Have sluit zich aan bij de opmerking van de provincie en van de heer Butter en 
voegt hieraan graag meer invulling te willen zien bij het experimenteren met bestuurlijk 
portefeuillehouderschap bij belangrijke grotere dossiers. 
 
De heer Schalkwijk merkt op dat hij geen standpunt kan innemen, omdat hij de bijlage niet 
ontvangen heeft. Voorzitter zegt toe dat uitgezocht wordt wat hieromtrent is gebeurd. 
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De heer Gilliam deelt mee dat het voorstel uitbreiding van 3000 uur van de bezetting van RNH 
met een nadere onderbouwing geagendeerd wordt voor het vicevoorzittersoverleg in januari 
2019 en dat een terugkoppeling naar het algemeen bestuur plaatsvindt. 
 
De heer Rolleman meldt dat door middel van een monitor de acties in het verbeterplan en 
het verbetereffect meetbaar in het oog kunnen worden gehouden. Adviesbureau Berenschot 
zal de monitor uitvoeren door middel van een enquête. Hij voegt hieraan toe dat de leden 
van het algemeen bestuur op 14 december a.s. een enquête ontvangen met het verzoek 
deze in te vullen.  
 
Het algemeen bestuur besluit: 
1. Het rapport van Berenschot over de evaluatie RNH voor kennisgeving aan te nemen; 
2. De conclusies en aanbevelingen over te nemen; 
3. Het verbeterplan van de directie van RNH vast te stellen; 
4. In dat kader de directie van RNH op te dragen het verbeterplan conform alle 

deadlines uit te voeren en het bestuur halfjaarlijks te rapporteren over de voortgang 
en de mogelijkheid om te kunnen sturen;  

5. De directie van RNH op te dragen in 2019 een voorstel aan de schapsbesturen te 
doen toekomen over de positionering van het (vice)voorzittersoverleg in relatie tot 
de positie van de schapsbesturen; 

6. Te experimenteren met bestuurlijk portefeuillehouderschap bij belangrijke grotere 
dossiers en dat over inhoud nog nader overleg plaatsvindt; 

7. De directie van RNH op te dragen om zo nodig en gewenst voor het einde van 2018 
met voorstellen te komen voor aanpassing van de gemeenschappelijke regeling. 

8. De directie van RNH op te dragen in de loop van 2019 voorstellen aan de besturen 
voor te leggen inzake de relatie tussen DB en AB; 

9. De directie van RNH op te dragen in 2019 voorstellen te leveren voor het formuleren 
van beleid rondom het betrekken van stakeholders; 

10. Op basis van het voorafgaande het contract met RNH met twee jaar te verlengen tot 
eind 2020; 

11. De resultaten van het verbeterplan als basis te nemen voor de volgende evaluatie in 
de loop van 2020. 

 
 

12 VERBETEREN KWALITEIT ZWEMWATEREN 
 
De heer Schütt merkt op dat verwezen wordt naar een toets (een quick scan) in 2015 op basis 
waarvan nu een plan wordt voorgedragen. Dat roept vragen op. Hij ziet bij volgende gevallen 
graag meer duidelijkheid over onderzoek en de effecten van de waterkwaliteit.  
 
De heer Wals geeft aan dat 3 jaar achtereen de provincie een negatief zwemadvies heeft 
afgegeven. Om te voorkomen dat de locatie als zwemlocatie wordt afgevoerd wordt 
voorgesteld de werkzaamheden uit te voeren. De provincie subsidieert.  
 
Het algemeen bestuur besluit eenmalig € 93.600 beschikbaar te stellen om maatregelen 
uit te voeren ter verbetering van de zwemwaterkwaliteit bij de zwemlocaties De 
Speelsloot en Vennegatstrand. 
 
De heer Bonenkamp verlaat de vergadering.  
 
 

13 UITWERKING AMBITITIEDOCUMENT 
 
De voorzitter geeft aan dat de provincie akkoord heeft gegeven. Zij is van mening dat de visie 
eerder gereed moet zijn om deze te kunnen laten aansluiten bij de visie van de MRA en 
landschapsvisie van de gemeente Amsterdam. 
 
De heer Gilliam licht toe dat de visie van de MRA, de landschapsvisie van de gemeente 
Amsterdam en de visies van de gemeenten in het visietraject worden meegenomen en dat de 
visie wordt toegespitst op het gebied. Er zal een breed participatietraject met het gebied 



conceptverslag openbare vergadering algemeen bestuur Recreatieschap TW d.d. 6 december 2018- pagina 8/9 
 

worden doorlopen waar alle stakeholders bij betrokken worden. Dit is een traject wat een 
langere termijn vraagt met een voorstel in het voorjaar van 2020. 
 
Voorzitter stelt voor twee sporen te bewandelen: begin volgend jaar een discussie te voeren 
over het beheerniveau op basis van het rapport van Cyber en ook de nota Reserves en 
Voorzieningen ter discussie te stellen.  
 
De heer Ten Have verlaat de vergadering en de heer Quakernaat zal hem vervangen. Er is 
voldoende quorum om de vergadering voort te zetten.  
 
Het algemeen bestuur besluit: 
1. Voor de korte termijn in een extra vergadering van het algemeen bestuur in maart 

2019 in te plannen waarin aan de orde komt het vaststellen van het beheerniveau en 
de hoogte van reserves; 

2. Voor de lange termijn in te stemmen met voorliggende procesvoorstel om te komen 
tot een bestuurlijk ambitiedocument voor de recreatiegebieden Het Twiske en 
Landschap Waterland; 

3. Recreatie Noord-Holland (RNH) opdracht te geven het procesvoorstel uit voeren en 
daarvoor de benodigde externe expertise en capaciteiten in te huren; 

4. Ter dekking van de kosten € 17.500 (50%) te onttrekken uit de bestemmingsreserve 
GO/V van het Recreatieschap Het Twiske en € 17.500 (50%) uit de algemene reserve 
van Landschap Waterland; 

5. De deelnemende gemeenten en provincie te verzoeken om de beschreven 
benodigde ambtelijke capaciteit voor deze opdracht beschikbaar te stellen. 

 
 

14 VERGADERSCHEMA 2019 
 
De voorzitter stelt voor om in maart 2019 een extra vergadering van het Algemeen bestuur in 
te houden met daaraan voorafgaand en extra adviescommissie en Dagelijks Bestuur. De extra 
vergadering van het algemeen bestuur wordt gehouden in het gemeentehuis van Wormerland.  
 
Het vergaderschema 2019 wordt vastgesteld met inachtneming van de opmerking dat 
een extra vergadering van het algemeen bestuur in maart 2019 zal worden ingepland.  
 
 

15 
 
15a 

MEDEDELINGEN 
 
COMMUNICATIESTRATEGIE 2019-2020 
 
De heer Rood geeft een korte toelichting. 
 
De heer Hegger vraagt hoe de educatie over flora en fauna voor o.a. scholen bij sluiting van 
het bezoekerscentrum nu geregeld is. De heer Wals antwoordt dat de natuureducatie van IVN, 
die de educatie vanuit het bezoekerscentrum verzorgde, verplaatst is naar een onderkomen 
op de Zorgboerderij De Marsen. De heer Quakernaat vraagt naar de educatiemogelijkheden 
bij de Molen. De heer Wals antwoordt dat overleg met de molenaar plaatsvindt. Volgend jaar 
zal een voorstel worden gedaan voorgelegd aan het algemeen bestuur. 
 
 

15b VENNOOTSCHAPSBELASTING 
 
Geen opmerkingen 
 
 

15c (VICE)VOORZITTERSOVERLEG  
 
Geen opmerkingen 
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15d KLEINSCHALIGE CAMPING TWISKE 
 
De mededeling wordt voor kennisgeving aangenomen, 
 
 

15e MARKERMEERDIJK 
 
De provincie laat weten dat zoals toegezegd door de heer Loggen dat de provincie de fiets- en 
wandelverbinding zoals opgenomen in het projectplan zal financieren, maar dat voor extra 
ambities zoals die genoemd zijn in de ingetrokken zienswijzen geen garanties komen. 
Ook zal bij extra voorzieningen het recreatieschap de beheerkosten moeten regelen. Ook het 
eigendom van de extra voorzieningen verdient aandacht. 
 
De voorzitter is van mening dat de provincie dit standpunt nader dient toe te lichten in de extra 
vergadering van het algemeen bestuur in maart 2019. De heer Rood bevestigt de uitspraken 
van de provincie dat extra voorzieningen bekostigd dienen te worden door de initiatiefnemers 
die dit graag willen. Voor wat betreft de eigendomssituatie meldt hij dat de eigenaar van de 
ondergrond ook eigenaar is van alles wat daaraan is verbonden. 
 
De heer Schütt betreurt het dat de provincie niet aanwezig is om een nadere toelichting te 
geven op de punten die nu ter tafel liggen en hoopt dat de provincie in de extra vergadering 
zeker aanwezig zal zijn om de punten alsnog toe te lichten 
 
De voorzitter stelt voor om de Markermeerdijk te agenderen voor de extra vergadering van het 
algemeen bestuur in maart 2019. 
 
 

16 RONDVRAAG 
De heer Schalkwijk ziet graag eenheid in de bebording die nu worden gehanteerd in het 
Wormer- en Jisperveld. Recreatie Noord-Holland zal contact opnemen met de gemeente 
Wormerland om dit nader te bespreken.  
 
 

17 SLUITING 
 
De voorzitter sluit om 17:30 uur de openbare vergadering. 

 
Bijlagen: 
Inspraak document Hart voor het Twiske 
Persbericht ID&T  
Presentatie Landschapsvisie Amsterdam 
Presentatie MRA 
Actiepuntenlijst n.a.v. AB 6-12-2018 
 


	KVB 02_conceptverslag_ab_tw_6-12-2018__voorstel
	KVB 02b Conceptverslag openbare vergadering ab 6 december

